
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 15. august 2024, kl. 19 i beboerhuset 

Deltagere: René, Knud, Lise-Lone, evt. A.G. og Tove. Afbud fra Lasse. 

 Punkter Beslutning og hvem, der 
handler herpå 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde  

  Godkendt 

2.  Afdelingsmødet  

 Afdelingens beretning (bilag). Nogle justeringer  

 Kørsel m.m., endelig aftale med Eyde. I alt 30 til spisning.  

   

3.  Afskedsreception for Kurt  

 Tilmeldte, vi bliver i alt: 47-48  

 Traktement, program: uformelt, gave  

 Aftaler indkøb, grillopstilling m.m.: 
René har kørt grillen over, køber pølser og brød med tilbehør. Lise henter sødt hos Brøndums.  
Tove handler resten ind. Har stillet borde op, lagt vin og øl og danskvand på køl – siddepladser 
til 48. 
Lise pynter borde. 
René starter grillen op. Vi andre møder ind senest kl. 15, gerne før. Der skal laves kaffe, lukkes 
vin op m.m. stilles frem, evt. stilles et par borde op i vaskeriet. 

 

   

4.  Forespørgsel om en enkelt vaskemaskine med tidsreservering  

 (bilag udsendt til bestyrelsen) 
Vaskemaskinen kan reserveres af alle, men reservationsmuligheden bliver sat op af 
hensyntagen til de beboere, som er afhængige af at få Hjemmehjæpens assistance til vask på et 
bestemt tidspunkt. 

Vedtaget, at der skal 
være én vaskemaskine 
med online 
tidsreservering. 
Kurt/Carsten kontakter 
Nortec. 

   

5.  Slitage af asfaltbelægning ved vaskehusets store p-plads  

 Erhvervsbrug med vending og parkering af store lastbiler.  Mette undersøger 
mulighederne og vender 



 

 

Vi skal have serviceinspektøren ind over mulighed for delvis vejafspærring, så vi undgår 
unødvendig trafik og slid af belægning. 

den med 
afdelingsbestyrelsen 

   

6.  Kameraer på elbiler på p-plads – privatliv  

 Elbiler med kamera slået til konstant (Tesla) overtræder loven om brug på privatområde.  
Vi bliver nødt til at bede Tesla-ejere parkere på gæsteparkering af hensynet til privatlivet. 
Man må kun filme på offentlig vej jf. loven 

Mette aftaler en løsning 
med afdelingsbestyrelsen  

7.  Pakkebokse  

 Endnu en pakkeboks er opstillet. Tak, René.  

8.  Evt.  

 Vi afventer referat af møde omkring økonomi fra d. 16. juli. 
Vi afventer fra Tommy noget om ladestandere og elmålere i garager. 

Mette/Bruno/Tommy 
Tommy 

 Vi erfarer, at andre fra Fællesbos afdelinger kan bruge deres nøglekort til at få adgang til vores 
vaskeri og omvendt. 

Kurt/Carsten følger op 

 På tidligere møde aftalte vi, at hvis det økonomisk er en gevinst for os, ønsker vi i perioden april 
– september kun gulvvask i opgangene hver 14. dag. Med igangsætning forår 25, hvis muligt. 
Har tidligere været nævnt i et referat fra tidligt forår vedr. i år. 
Afdelingsbestyrelsen vil gerne kende omfanget af en evt. besparelse. 

Kurt/Carsten eller evt. 
Mette 
undersøger/aftaler. 

9.  Nyt møde  


